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27 července, 2024

Stížnosti sportovců na Olympiádě se množí: Nedostatek
lůžek, nedostatek jídla, žádná klimatizace

necenzurovanapravda.cz/2024/07/stiznosti-sportovcu-na-olympiade-se-mnozi-nedostatek-luzek-nedostatek-jidla-
zadna-klimatizace

O posledně zmíněném – tedy o absenci klimatizace – byli ti, kteří se
dlouho dopředu o podmínky na Olympiádě zajímali, velmi dobře
informováni, ale zdá se, že některým týmům tato informace unikla.
Organizátoři totiž již dlouho dopředu deklarovali, že v rámci plnění
klimatické agendy nebude v pokojích sportovců žádná klimatizace.

Sportovci mají štěstí, že v Paříži aktuálně přílišná vedra nejsou a podle
předpovědí by tomu tak nemělo být ani v dalších dnech.

Nicméně zdaleka to není pouze klimatizace, co Francouzi nezvládli…

Delegace z Barbadosu a Jamajky pozvané na olympijské hry v Paříži
čekalo po příjezdu do olympijské vesnice několik nepříjemných
překvapení. Mezi problémy, které na místě zaznamenali, patří
nedostatek potravin, nedostatek lůžek a chybějící klimatizace.

V rozhovoru pro CBC (Caribbean Broadcasting Corporation) Cammie
Burke, šéf mise barbadoské delegace, uvedl, že v jídelně v olympijské
vesnici je nedostatek jídla.

Sportovci si také stěžovali, že se v olympijské vesnici často ztrácejí
kvůli nedostatku navigačních značek.

Několik mezinárodních federací také poznamenalo, že doba cesty
oznámená organizátory není realistická.

Barbadoským plavcům například trvalo 75 minut, než se vrátili z
plaveckého bazénu do vesnice, místo 20 minut, které deklarovali
organizátoři.
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Jamajčané pro změnu zažili nepříjemné překvapení záhy poté, co
dorazili do olympijské vesnice. Šéf jejich mise Ian Kelly řekl, že pro
jeho delegaci nebyl k dispozici dostatek lůžek a to přesto, že všechno
bylo zarezervováno dávno předtím, než přistáli v Paříži.

Pokoje na místě navíc nejsou klimatizovány. V každé místnosti je
ubytováno 5 sportovců. „V tuto chvíli je zatím vedro snesitelné,“ říkají.

Tolik další z mnoha stížností.

Pokud si to tedy shrneme, tak Olympiáda teprve začala a již víme, že
mnoho sportovních týmů si přivezlo vlastní klimatizaci, další byli nuceni
si zajít koupit novou matraci, jiní si stěžují na špatné značení a
celkovou organizaci, případně na málo jídla.

Předpokládám, že to je zatím teprve začátek. Organizace OH je
nakonec plně v duchu toho, jaký byl úvodní ceremoniál…

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 11 Průměrně: 5]

 
 


